
Personligt er jeg ganske almindelig cigaret ryger, men har også prøvet damp og kunne godt li det i 

en kort periode men begyndte så igen på smøgerne.  

Jeg synes at damp cigaretter er en rigtig god, billig og enkel måde at stoppe med at ryge og det har 

virket for rigtig mange !  

Og der ligger min konklusion i.  

Jeg tror simpelthen at staten vil gøre det ulovligt fordi der ikke kommer så mange penge i kassen fra 

alm. rygere. Så vidt jeg har forstået nægter "damp-kæderne" at sige ja til at putte skatte takst på, og 

vælger med glæde at tag imod bøder osv.  

Nicotinel, betaler man jo skal af, og har kun mødt 10 ud af 100 som er stoppet via nicotinel, hvor 

imod rigtig mange af mine venner, bekendte og familie er stoppet fra dag 1 af med en e-cigaret, på 

en meget billigere måde end hvis de skulle vælge nikotinel. Samt er e-cigaretter bevidst at være 

mere effektive end tyggegummi, plaster, sugetabletter, spray, osv.  

 

 

Jeg synes ikke det kommer an på hvor hvidt i skal ha penge i kassen eller ej....  

Det er fandme folks eget valg !! 

 

 

Hilsen Stephanie Larsen. 19år. Faxe  
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